



Protokoll nr 3

Art: Styrelsemöte, Telefonmöte

Datum: 2020-04-05

Deltagare: Närvarande: Kenneth Persson, Tina Bergqvist, Marina Nordholm, Maria Fredzell, Maria Warg, Josefin Karlsson, Christine Edvinsson, Sofie Rundquist Müller och Gabriella Holmström

- 32 Mötets öppnande Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.
- 33 Fastställande av dagordning och anmälan av övriga frågor Beslöt att fastställa dagordningen enligt förslag
- 34 Val av protokolljusterare Beslöts att till protokolljusterare välja Sofie och Josefin
- 35 Föregående protokoll Genomgång av protokoll konstituerande varefter detta lades till handlingarna.
- 36 Beslut genom e-post sedan föregående styrelsemöte Beslut genom e-post sedan föregående styrelsemöte
- Utställning: 2020 och 2021
 - Tävling: KM agility/rallylydnad Eskilstuna - inköp Hållare och Hinder
 - Inställda utställningar och tävlingar
- 37 Ekonomi Jeanette har mejlat ut rapporter.
Ingen insättning angående hjärtfond 2019 från Eskilstuna?
– Inrapporterats sent innan årsmöte. Kenneth kontrollerar mot Jeanette.
Tydligare uppdelning var pengarna kommer ifrån.
- 38 Skrivelser SRD. Dåligt ifyllt av domare. Inför rasutställningar påtala vikten av att det fylls i korrekt. Länsutställningar, att SKK påminner domare att det är viktigt för oss att det fylls i korrekt.
Christin och Gabriella får kritiklapparna och hjälper Sofie att titta på dessa.
- 39 Verksamhetsrapporter Avel & Hälsa Det är väldigt lugnt för avel och hälsa, lite inkommande mejl. Vi har haft diskussion angående SM registret, vi tar bort formuläret på hemsidan och i stället får man mejla MRI protokoll till avel.halsa@cavaliersallskapet.net resultatet publiceras på uppfödarportalen. Anicura djurdoktor i Linköping kan man scanna en hund för 5500: - med lugnande och behövs sövning 6600: - Detta kommer att läggas ut på hemsidan under Syringomyeliaregister
- Dödsfallsregistret är borttaget då det bara kommit in ca 30 rapporter. Vilket inte ger en rätt bild. Vi beslutar att ta statistik från Agria breed profil som kommer att ligga under uppfödarportalen.
- Uppfödarutskicket går inte fram till alla, många mejl som kommer åter. Mejladresserna är inte uppdaterade, påminna dessa via SMS att dom inte kan nås via mejlen.



Protokoll nr 3

Utställningar

2019 var kostnaderna 190 000: - och intäkterna 150 000: - Eskilstuna Huvudutställning gick – med 25 000: - vilket är stora förluster.

Eskilstuna är kvar 2021 och 2022 dock flytta fram 2022 till 14–15 maj, klubben bildades 13 maj 1972.

Efter 2023 bör utställningen ändras, förslag som diskuterades

- två utställningar samma dag
- Ha en ambulerande utställning runt om i landet, den som är intresserad att hålla i utställningen får lämna sitt intresse.

Att i möjligaste mån hålla utställningarna tillsammans med länsklubbarna och ha en lokalt ansvarig. Samt försöka ha svenska och nordiska domare.

Domar förslag för Eskilstuna 2021 och jubileumsutställningen 2022 diskuterades.

Domare för 2021 övriga utställningar diskuterades.

BUS lämnar över vid årsskiftet till en ny, skall vi fortsätta eller sköta detta själva, vi tjänar inget på att ha det kvar. Christine och Gabriella tittar på detta.

Utställningar för 2022 skall vara inlämnat innan mitten av Maj.

Tävling

KM i Eskilstuna är inställt. Behöver inte betala något.

Planerar en ny tävling 21–22 nov.

Tävling för 2021 skall vara inskickad innan augusti i år och planen är tävling i Mars 2021.

Medlemsservice

Vykort skickas till nya Cavalierägare som inte ännu är medlem, marina kommer att titta över medlemslistan om det ger resultat i mer medlemmar.

Överex av tidningen kommer att styras om till Marina. Christine ändrar klubbkontakten.

Ett förslag, att nya valpköpare skall få en gratis valputställning upp till 9 mån. Skulle i sådana fall gälla från 2021, hur administrera vi dessa? Christine tittar på det.



Protokoll nr 3

- Medlemsservice forts. Den stora biten för medlemsservice är att hälften av alla uppfödare inte introducerar sina valpköpare i Cavaliersällskapet. Vi måste jobba aktivt för att få ut vikten av introduktionen.
- Texten under registrerade uppfödare behöver uppdateras, Kenneth tittar på detta.
- Samordning Pga. Covid-19 händer det inte så mycket. Maria F meddelar Lokalområden lokalombuden om vad som gäller.
- Helena Karlsson vill gärna fortsätta vara kontaktperson.
- Färgindelade utställningen som gått i augusti diskuterades då vi i nuläget inte har någon som tar hand om denna.
- Planera för en LO konferenshelg i höst sep/okt även planering för Uppfödarträff.
- Kommunikation Uppfödarportalen, styrelseportalen och LO portalen skall läggas under respektive rubrik.
- 40 Övrigt Profilkläder, gamla styrelsen lämnade över till oss att titta på profilkläder. Ett bolag jiteshop.se har visat intresse. Medlemsservis tittar på olika alternativ och tar fram ett förslag.
- 41 Nästa möte Vi beslutade att ha avstämningsmöten 1: a onsdagen varje månad kl. 19 med start 6 Maj.
- 42 Avslutning Ordförande tackade och avslutade mötet.

Vid protokollet

Tina Bergqvist

Ordförande

Therese Pauer

Justeras

J. Müller